
MESTNA OBČINA LJUBLJANA                   
ČETRTNA SKUPNOST GOLOVEC                                           PREDLOG 
Litijska 38, 1000 Ljubljana 
   Tel. št.: 54-80-282, fax.: 54-80-283 

 
Štev.: 900-1/2007-2-15203 
Datum: 26.3.2008 
 

Z A P I S N I K 
 
11. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, ki je bila v sredo, dne 19.3.2008 ob 17.0 uri,  v prostorih 
Službe za lokalno samoupravo, Litijska 38, Ljubljana. 
 
Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil predsednik Sveta Četrtne 
skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, gospod Gregor Feist.  
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: Breskvar Zinka, Đorović Borivoje, Feist Gregor, Kastelic Anton, Kastelic 
Avgust, Klemenc Viljem, Kregar Matjaž, Koestner Drago, Angela Moškerc, Igor Pigac, Viljem Sušnik.  
OSTALI PRISOTNI: Vesna Stojanović in Majda Cestnik, javni uslužbenki Službe za lokalno 
samoupravo, MU,  MOL.   
 
Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 11 članov sveta, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
Nato je dal  na glasovanje naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

1. Potrditev zapisnika 10. seje sveta Četrtne skupnosti Golovec, MOL 
2. Pobude in predlogi članov sveta in občanov Četrtne skupnosti Golovec 
3. Potrditev Poslovnega poročila ČS Golovec za leto 2007 in Poročila o realizaciji finančnega 

načrta za leto 2007 
4. Seznanitev članov sveta s povzetkom iz  Odloka o proračunu MOL za leti 2008 in 2009 za 

območje četrtne skupnosti Golovec 
5. Obravnava predloga izvedbenega načrta za izvajanje programov in projektov ČS Golovec 

vezanih na izvrševanje finančnega načrta za leto 2008 ter imenovanje nadomestnega 
odredbodajalca ČS Golovec  

6. Seznanitev s katalogom sklepov Četrtne skupnosti Golovec za leto 2007 
7. Predlogi lokacij na območju ČS Golovec za gradnjo podzemnih garaž 
8. Razno  
 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 

 
AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA 10. SEJE SVETA Z DNE 6.12.2007 
 
Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli skupaj s sklicem seje. Prisotni so pregledali zapisnik 10. 
redne seje  in v razpravi podali nekatere pripombe glede sprejetih sklepov. Po končani razpravi je 
predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 1/11: 
Svet ČS Golovec potrjuje zapisnik 10. seje sveta z dne 6.12.2007. 
 
Predlog sklepa 2/11: 
Sklep 10.seje št. 2/10 se ponovno posreduje pristojnim službam MOL ter JP Vodovod 
kanalizacija s prošnjo za čimprejšnji odgovor (posedanje zemlje in pokanje kanalizacijskih cevi 
ter posledično izliv fekalij v zemljo). 
 
Predlog sklepa 3/11: 
Svet ČS Golovec pooblašča strokovno službo SLS, da pridobi informacijo o nameravanih 
ukrepih za izboljšanje prometne varnosti na Parmski cesti v skladu z že prejetim odgovorom 
OGDP MOL, da bodo na omenjeni cesti izvedeni nadvišani peš prehodi. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Sklepi so bili sprejeti. 
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AD 2 
POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA IN OBČANOV ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 
 
1. Nepravilni postopki in sum kršitve zakonov – pobuda člana sveta, g. Sušnik Viljema  
Član Sveta, g. Sušnik Viljem, je opozoril na pritožbe krajanov Štepanjskega naselja zardi nepravilnega 
postopka raznih agitatorjev, ki skušajo v naselje vpeljati kable oz. signale za kabelsko TV, internet in 
telefonijo.  
 
Predsedujoči je po končani razpravi dal na glasovanje predlog sklepa 4/11: 
Svet ČS Golovec o zadevi obvesti in seznani Tržni inšpektorat RS, PP Moste in Upravno enoto 
(oddelek za izdajo gradbenih dovoljenj) ter prosi, da v okviru svojih pristojnosti in če je 
potrebno s pomočjo drugih pristojnih ugotovijo dejansko stanje in ukrepajo ter nas o svojih 
ugotovitvah in odločitvi obvestijo, da lahko s tem seznanimo krajane naše četrtne skupnosti.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Priključitev na kanalizacijsko omrežje na Bizoviški 13 do 13e – seznanitev z informacijami 

krajana  
Krajan Bizovika ………..je na četrtno skupnost posredoval dopis,s katerim je člane sveta seznanil z 
dejanskim stanjem oz. problematiko priklopa stanovanjskega objekta Bizoviška 13. Navaja, da objekt 
ne bo možno priklopiti na javni kanal, zaradi preprečitve le-tega s strani sosede, ki je sprva pred 
gradnjo podala soglasje UE Moste. Kasneje je soglasje za gradnjo kanalizacije umaknila. Zoper 
sosedo je vložil tudi tožbo na sodišču od četrtne skupnosti Golovec pa pričakuje, da njega, kot tudi 
celoten objekt Bizoviška 13 do 13e, podpre v prizadevanjih za čimprejšnjo ureditev problematike.  
 
Sejo je zaradi obveznosti zapustil predsednik sveta g. Feist Gregor in vodenje seje je nadaljeval 
podpredsednik sveta g. Sušnik Viljem 
Po končani razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 5/11: 
Svet ČS Golovec se je seznanil z dopisom krajana………… o problematiki priklopa objekta 
Bizoviška 13 do 13e na kanalizacijsko omrežje. Svet Četrtne skupnosti meni, da je pritožba 
krajana upravičena in jo vsebinsko tudi podpira. Svet Četrtne skupnosti Golovec meni, da se 
četrtna skupnost ne more vključiti oziroma ni pristojna za reševanje tovrstne problematike in 
spore sosedov, ki nastajajo zaradi statusa lastništva zemljišča. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Ureditev pločnika ob Cesti v Bizovik in odkup zemljišča – odgovor krajana na dopis 

posredovan prebivalcem Bizovika (10.1.2008)  
g. ………………… je na ČS Golovec posredoval dopis kot odgovor na  obvestilo o aktualni 
problematiki Bizovika, ki smo ga iz ČS prebivalcem Bizovika posredovali v mesecu januarju 2008. 
Svet ČS je seznanil in tudi obvestil, da ne razpolaga z vsemi informacijami glede odkupa potrebnega 
zemljišča za dokončanje pločnika. Navaja, da nikoli ni in tudi sedaj ne nasprotuje ureditvi in izgradnji 
pločnika ter da je na Oddelek za gospodarjenje z zemljišči MOL (seznanjen tudi župan MOL) v letu 
2007 posredoval  dva pisna predloga in ponudbo za odkup zemljišča, vendar ni prejel odgovora. Od 
Četrtne skupnosti Golovec pričakuje in prosi, da z zadevo seznani podžupana MOL  
 
Po končani razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 6/11: 
Svet ČS Golovec  se je seznanil z dopisom g. ………………, ki je lastnik zemljišča, potrebnega 
za odkup za izgradnjo oz. dokončanje pločnika na Cesti v Bizovik ter na zahtevo krajana 
celotno zadevo (z njegovimi predlogi posredovanimi na OGZ, MOL v letu 2007) posreduje tudi 
podžupanu MOL. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Urejanje Frenkove poti v Bizoviku – pobuda krajana  



 3

Na ČS Golovec smo prejeli dopis krajana Bizovika, ……………….. s katerim je opozoril na nekatere 
pomanjkljivosti na Frenkovi poti, predvsem na potrebne ukrepe za izboljšanje prometne varnosti 
(prometni znak, ogledalo) ter podal predlog za postavitev cestne bankine nad potok, ki prehaja 
Frenkovo pot in  pobudo za redno čiščenje in vzdrževanje omenjenega potoka, ki ga sedaj nihče ne 
vzdržuje. 
 
Po končani razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 7/11: 
Svet ČS Golovec na pristojni oddelek MOL posreduje predlog za izvedbo tehničnih ukrepov za 
izboljšanje prometne varnosti na Frenkovi poti v Bizoviku (znak STOP in postavitev 
prometnega ogledala) ter predlog za redno čiščenje in vzdrževanje brežin potoka, ki je speljan 
iz zbiralnika na AC v smeri Rudnik-izvoz za Bizovik. Potok se ne vzdržuje in zaradi zaraščenosti 
obstaja nevarnost poplavljanja niže stoječih hiš.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
5. Vzdrževanje Krožne poti in ti. Italijanke  – pritožba krajanke  
Člani Sveta so se seznanili s pritožbo krajanke Krožne poti, ……………., ki je ponovno opozorila na 
probleme stanovalcev Krožne poti zaradi dela ceste, ki se ne vzdržuje (od št. 56 do 60). Območje je 
namreč zelo neurejeno, poteka pa po privatnih zemljiščih. Krajanka opozarja tudi na dejstvo, da nihče 
ne vzdržuje ti. Italijanke (pot na Golovec), kar v primeru večjih nalivov povzroča da ves gramoz in listje 
prinese na cestišče, ki ga nihče ne vzdržuje. 
Koordinatorka ČS je člane sveta seznanila, da je svet ČS že v prejšnjem mandatu predlagal pristojni 
službi MOL, da odsek Krožne poti od lastnikov odkupi ter tako cesta postane javna. Odgovor OGDP je 
bil, da ni možnosti za odkup poti. Ob vpogledu v podatke zemljiške knjige in katastra vzdrževanja 
javnih površin MOL je razvidno, da je odsek Krožne poti od št. 56 do 60 tudi dejansko v privatni lasti 
kot tudi zemljišče po kateri poteka pot »Italijanka«, vendar sta obe poti kategorizirani kot javni poti 
(JP1 in JP2) 
 
Po končani  razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 8/11: 
Svet ČS Golovec je obravnaval pritožbo ………………………, Krožna pot…  glede vzdrževanja 
odseka ceste Krožna pot od št. 56 do 60 in poti na Golovec »Italijanke«. Ob vpogledu v 
zemljiškoknjižni izpisek je razvidno da so zemljišča po kateri obe poti potekata v privatni lasti, 
vendar kategorizirani kot javni poti 1 in 2. Svet Četrtne skupnosti Golovec, MOL zaprosi 
pristojni oddelek mestne uprave MOL za razlago in podatek o statusu vzdrževanja javnih poti, 
četudi so zemljišča v privatni lasti. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
6. Lokacijska informacija za gradnjo objektov na Štepanjskem nabrežju – ugovor   
Člani Sveta so se seznanili z dopisom, ki sta ga na Oddelek za urejanje prostora, MOL (ČS Golovec v 
vednost) posredovala krajana……………... Krajana sta podala ugovor na lokacijsko informacijo za 
gradnjo objektov na parc.št. 340/1, k.o. Štepanja vas. Opozarjata predvsem na poslabšanje prometne 
situacije (v primeru gradnje stanovanjsko poslovnega objekta) na ulici Štepanjsko nabrežje. Že sedaj 
je na tem območju prometna ureditev pomanjkljiva (ni pločnika, ulica je zaprtega tipa, brez 
obračališča, ni prostora za parkiranje…). 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog sklepa 9/11: 
Svet ČS Golovec se je seznanil z dopisom krajanov. Svet ČS Golovec meni, da je pritožba v 
delu, ki se nanaša na prometno ureditev ulice upravičena, ter  jo posreduje na pristojni oddelek  
mestne uprave, MOL.   
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
7. Parkiranje na zelenici pri trgovini TUŠ- pobuda člana sveta Klemenc Viljema 
Član Sveta, g Viljem Klemenc je podal pobudo za postavitev količkov, ki bi preprečevali nedovoljeno 
parkiranje in uničevanje zelenice pri trgovini TUŠ (nasproti kioska). V lanskem letu so bila v 
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sodelovanju z upravnikom objekta Jakčeva 43 postavljena betonska korita na nasprotni strani 
zelenice, del zelenice pa je ostal nezaščiten. Predlagal je, da na trgovino TUŠ ČS Golovec posreduje 
predlog za postavitev dodatnih količkov.  
 
 
Po končani razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 10/11: 
Svet ČS Golovec trgovini TUŠ posreduje dopis s predlogom za postavitev količkov oz. 
betonskih korit na delu zelenice nasproti kioska, ki bi preprečili nedovoljeno parkiranje na 
zelenici. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
8. Problematika pravnega reda garažnih boksov v Štepanjskem naselju – pobuda člana sveta, 

g. Avgusta Kastelica 
 
Član Sveta, g. Avgust Kastelic, je podal informacijo glede stanja garažnih boksov v Štepanjskem 
naselju. Ti so v zelo slabem stanju, potrebni obnove, popravila strehe, razsvetljave…... Težava je v 
tem, da garažni objekti nimajo upravnika, težko je ugotoviti kdo so lastniki posameznih boksov.  
Člani sveta, so predlagali da strokovna služba SLS preveri možnost pridobitve podatkov o lastnikih 
garažnih boksov na Geodetski upravi RS.  
 
 

AD 3 
POTRDITEV POSLOVNEGA POROČILA ČS GOLOVEC ZA LETO 2007 IN POROČILA O 

REALIZACIJI FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2007 
 

Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli pred sejo Sveta.  
Po krajši razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 11/11 
Svet Četrtne skupnosti Golovec potrjuje Poslovno poročilo in Poročilo o realizaciji finančnega 
načrta ČS Golovec za leto 2007. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 4 
SEZNANITEV ČLANOV SVETA S POVZETKOM IZ  ODLOKA O PRORAČUNU MOL ZA LETI 

2008 IN 2009 ZA OBMOČJE ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 
 

Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli pred sejo Sveta.  
Po krajši razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 12/11 
Svet ČS Golovec se je seznanil s  povzetkom iz  Odloka o proračunu MOL za leti 2008 in 2009 
za območje Četrtne skupnosti Golovec, MOL. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 5 
OBRAVNAVA PREDLOGA IZVEDBENEGA NAČRTA ZA IZVAJANJE PROGRAMOV IN 

PROJEKTOV ČS GOLOVEC VEZANIH NA IZVRŠEVANJE FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2008 
TER IMENOVANJE NADOMESTNEGA ODREDBODAJALCA ČS GOLOVEC 

 
Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli pred sejo (vloge društev in drugih, ki so prispele naknadno, 
so člani sveta prejeli pred sejo). 
Glede predloga izvedbenega načrta za izvajanje programov vezanih na izvrševanje finančnega načrta 
ČS Golovec za leto 2008 je po krajši razpravi predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 13/11: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec pooblašča predsednika sveta, Feist Gregorja, podpredsednike 
sveta, Kastelic Antona, Koestner Draga, Kastelic Antona ter člana sveta, Klemenc Viljema in 
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Pigac Igorja, da pripravijo predlog izvedbenega načrta za izvajanje programov in projektov ČS 
Golovec vezanih na izvrševanje finančnega načrta za leto 2008,ki ga bo svet obravnaval na 
naslednji seji  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
In predlog sklepa 14/11: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec pooblašča podpredsednika sveta Kastelic Antona, da kot 
zastopnik v pravnih poslih, na podlagi sklepov sveta, nadomešča predsednika sveta in je tudi 
nadomestni odredbodajalec za izvrševanje finančnega načrta četrtne skupnosti za leto 2008. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 6 
SEZNANITEV S KATALOGOM SKLEPOV ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC ZA LETO 2007 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
Po pregledu kataloga in krajši razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 15/11 
Svet ČS Golovec se je seznanil s  katalogom sklepov Četrtne skupnosti Golovec zel to 2007. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 7 
PREDLOGI LOKACIJ NA OBMOČJU ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC ZA GRADNJO 

PODZEMNIH GARAŽ 
 

Uvodne informacije je podala koordinatorka ČS. Svet ČS predlaga bodoče lokacije za garaže, ki naj 
bodo konkretne. Oblikuje naj tim, ki se bo vključeval v izvedbo projekta ter vodil informiranje občanov 
ter zbral podatke o interesentih. Garaže se bodo praviloma gradile pod zemljo, predvidoma v obliki 
javno zasebnega partnerstva v okviru katere bo MOL zagotovila zemljišče, interesenti (bodoči lastniki) 
pa bodo izgradnjo financirali. Izvedba projekta je zato odvisna predvsem od interesa etažnih lastnikov 
stanovanj (bodočih soinvestitorjev).   
Po krajši razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 16/11 
Svet Četrtne skupnost Golovec imenuje komisijo v sestavi Pigac Igor (predsednik komisije), 
Kastelic Anton, Klemenc Viljem, ki bo pripravila predlog lokacij za gradnjo garaž na območju 
ČS Golovec in predloge za ugotavljanje interesa in obveščanje ter sodelovanje z upravniki 
objektov in etažnimi lastniki stanovanj. Komisija se bo sestala na delovnem razgovoru ter 
svetu ČS podala poročilo na naslednji seji sveta. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Dnevni red je bil izčrpan, zato je predsedujoči  sejo zaključil ob 19.20 uri. 
 
Zapisala: 
Vesna Stojanović 

           Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Golovec 
           Mestne občine Ljubljana        
              Gregor FEIST                         

  


